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WP.0002.1.2022         
Protokół  Nr XLII/2022 

obrad Sesji Rady Powiatu Kaliskiego, 
przeprowadzonej w zdalnym trybie obradowania 

która odbyła się w dniu 02 lutego 2022 roku. 
 
Obrady Sesji Rady Powiatu Kaliskiego rozpoczęły się o godz. 09.00 w sali 103 w siedzibie 
Starostwa Powiatowego w Kaliszu, Pl. Św. Józefa 5. W celu przeprowadzenia obrad Rady 
Powiatu Kaliskiego wykorzystano wszystkie możliwe, dostępne środki komunikacji 
zewnętrznej, za pomocą których Radni Powiatu Kaliskiego mieli możliwość uczestniczenia 
w obradach Rady Powiatu Kaliskiego. Radni Powiatu Kaliskiego skorzystali z tych 
możliwości uczestnicząc w obradach Rady Powiatu Kaliskiego za pomocą aplikacji e-
sesja, za pomocą łączności telefonicznej, zarówno komórkowej bezpośrednio z 
Przewodniczącym Rady Powiatu Kaliskiego oraz obsługującymi Sesję pracownikami 
Starostwa Powiatowego w Kaliszu, jak i łączności telefonicznej stacjonarnej Starostwa 
Powiatowego w Kaliszu. Wykorzystano również specjalnie do tego założony profil 
komunikacyjny z wykorzystaniem aplikacji Messenger.    
 
Ad. 1. Na podstawie art. 15 ust 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym oraz art. 15zzx ust.1. ustawy z dnia 02 marca 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałanie i zwalczaniem COVID-
19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, 
Przewodniczący Rady Powiatu – Jan Adam Kłysz otworzył XLII Sesję Rady Powiatu 
Kaliskiego w zdalnym trybie obradowania. 
  
 Zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 21 Radnych, co stanowiło 
quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
 Przewodniczący Rady powitał zaproszone osoby uczestniczące w obradach (lista 
obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 2.  Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - przyjęcia porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu).    

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali porządek obrad wraz                  
z materiałami sesyjnymi.  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 
Starosta Kaliski Krzysztof Nosal w imieniu Zarządu Powiatu Kaliskiego zawnioskował 

o wprowadzenie do punktu 5 przedłożonego porządku obrad niżej wymienionych 
projektów uchwał, tj.: 

 
- do ppkt. f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 – uchwała otrzymuje 

nowe brzmienie, 
- do ppkt. g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 -2030 – uchwała otrzymuje nowe 
brzmienie, 

- jako ppkt. i) w sprawie współdziałania z Gminą Blizanów w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
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o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
- jako ppkt. j) w sprawie współdziałania z Gminą Brzeziny w realizacji zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. k) w sprawie współdziałania z Gminą Godziesze Wielkie w realizacji 
zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. l) w sprawie współdziałania z Gminą Koźminek w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. m) w sprawie współdziałania z Gminą Mycielin w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. n) w sprawie współdziałania z Gminą Opatówek w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. o) w sprawie współdziałania z Gminą Szczytniki w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. p) w sprawie współdziałania z Gminą Żelazków w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich                 
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

- jako ppkt. r) w sprawie powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia 
zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, 
 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz zawnioskował o wprowadzenie do 
punktu 5 przedłożonego porządku obrad niżej wymienionego projektu uchwały, tj.: 

 
- jako ppkt. s) w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Kaliskiego dotyczącego 

utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego. 
 
Przewodniczący Rady powiedział cyt.:„W minionym tygodniu Rektor Akademii Kaliskiej 
wystąpił do Zarządu Powiatu Kaliskiego, ale również skierował stosowne pisma do 
wszystkich Radnych Powiatu Kaliskiego z prośbą o podjęcie inicjatywy, którą podjął Rektor 
stworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego. Taka 
prośba została skierowana. Wydaje mi się, że jest to sprawa bezdyskusyjna, tworzenie 
Uniwersytetu Kaliskiego, czyli uczelni o większej skali nauczania. Uniwersytet to nie tylko 
kierunki techniczne, ale również humanistyczne, jest rzeczą myślę, że ponad wszelkimi 
dyskusjami. Myślę, że widzimy nasze miasto, nasz region, naszą ziemię,  i ta ziemia 
zasługuje na to, aby na jej terenie również działał Uniwersytet. Pozwoliłem sobie zatem 
złożyć inicjatywę uchwałodawczą. Skierowaliśmy ją na posiedzenie Komisji Edukacji, 
również do Zarządu  związaną właśnie z tą prośbą z tą inicjatywą Rektora Akademii 
Kaliskiej”. 
 
 Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad zawnioskowanych przez Zarząd Powiatu Kaliskiego          
i Przewodniczącego Rady zmian w porządku obrad, polegających na zmianie punktu             
5 porządku obrad  w następujący sposób:  
 
1) w ppkt. f) wprowadzenie nowego brzmienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
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uchwały budżetowej na rok 2022 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego 

brzmienia projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem nowego brzmienia projektu uchwały do porządku obrad głosowało 21 
Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2022 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do 
porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
2) w ppkt. g) wprowadzenie nowego brzmienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę      
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022   
– 2030 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego 

brzmienia projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem nowego brzmienia projektu uchwały do porządku obrad głosowało       
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały zmieniający uchwałę           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 
2022   – 2030 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do porządku obrad 21 
głosami „za”. 
 
3) wprowadzenie jako ppkt. i) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Blizanów w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w 
przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
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Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Blizanów w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
4) wprowadzenie jako ppkt. j) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Brzeziny w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w 
przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Brzeziny w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
5) wprowadzenie jako ppkt. k) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Godziesze Wielkie w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego        
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Godziesze Wielkie w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
6) wprowadzenie jako ppkt. l) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Koźminek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego                     
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Koźminek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
7) wprowadzenie jako ppkt. m) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Mycielin w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego                       
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Mycielin w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 
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8) wprowadzenie jako ppkt. n) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Opatówek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego                       
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Opatówek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
9) wprowadzenie jako ppkt. o) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Szczytniki w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego                       
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       

z Gminą Szczytnki w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 

 
10) wprowadzenie jako ppkt. p) projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 
Żelazków w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego                       
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 
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Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 20 głosami  "za" przy jednym „braku głosu”. 

Wyniki imienne: 
Za (20) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, 
Błażej Wojtyła. 
Brak głosu (1) 
Alicja Łuczak 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie współdziałania       
z Gminą Żelazków w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. został wprowadzony do porządku obrad 20 głosami „za” przy jednym „braku 
głosu”. 

 
11) wprowadzenie jako ppkt. r) projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych. 
   Przewodniczący poinformował, iż Radny Krzysztof Dziedzic za pomocą systemu 
eSesja zwrócił się z prośbą o omówienie przedmiotowego projektu uchwały.  

    Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu. 
 Starosta Kaliski w odniesieniu do zgłoszonego pytania Radnego Krzysztofa 
Dziedzica poinformował cyt.:„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado bardzo proszę, 
abyśmy właśnie ten projekt wprowadzili. Następna sesja będzie dopiero w marcu, być 
może pod koniec. Natomiast Gmina Godziesze chce wprowadzić to do swojego budżetu, 
aby skutecznie można było to zadanie zrealizować. Tak naprawdę mamy poślizg już 
trzyletni. Trzy lata temu zawarliśmy  porozumienie z Gminą Godziesze, że Gmina 
Godziesze zakupi kostkę brukową, a Powiat Kaliski sfinansuje jej położenie. To zadanie 
mieliśmy w budżecie w ubiegłym roku. Natomiast ze względu na ceny jakie panowały 
,ceny usług, nie było możliwości żeby ono było zrealizowane w całości, a nie chcieliśmy 
zrobić jakiegoś maleńkiego wycinka. Zrezygnowaliśmy z tego i w tej chwili prośba, aby 
właśnie podjąć taką uchwałę bez finansów ponieważ tych  finansów w tej chwili nie mamy. 
Chcemy jako Zarząd zobowiązanie, że do końca marca Rada Powiatu przekaże środki, 
czy zabezpieczy środki w kwocie 15.0000 zł na realizację tego zadania, aby właśnie 
poprawić bezpieczeństwo na bardzo ruchliwym odcinku naszej drogi powiatowej w 
Godzieszach Wielkich, a mianowicie na ulicy Ostrowskiej.” 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 

przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
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Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, 
został wprowadzony do porządku obrad 21 głosami „za”. 
 
12) wprowadzenie jako ppkt. s) projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 
Powiatu Kaliskiego dotyczącego utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta 
Stanisława Wojciechowskiego. 

Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz odczytał uzasadnienie i stanowisko 
przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało           
21 Radnych, 21 głosami  "za". 

Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 
Rady Powiatu Kaliskiego dotyczącego utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. 
Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego, został wprowadzony do porządku obrad 
21 głosami „za”. 

 
Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz zapytał o inne uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 
 

W związku z brakiem innych uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 
nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami głosowało 21 Radnych 21  głosami 
"za". 

Wyniki imienne: 

Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLII Sesji Rady Powiatu 
Kaliskiego został przyjęty 21 głosami "za". 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 29 grudnia 2021 r. 
4. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Kaliskiego: 

a) w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego na 2022 
rok, 

b) w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem na 2022 rok, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Kalisz              
w sprawie udzielenia dotacji celowej na współfinansowanie kosztów 
funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Kaliszu w 2022 r., 

d) w sprawie powierzenia Gminie Opatówek prowadzenia w 2022 r. przez Gminną 
Bibliotekę Publiczną im. Braci Gillerów w Opatówku zadań powiatowej biblioteki 
publicznej, 

e) w sprawie powierzenia Miastu Kalisz – miastu na prawach powiatu prowadzenia 
zadań publicznych z zakresu oświaty, 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022, 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kaliskiego na lata 2022-2030, 

h) w sprawie przyjęcia ,,Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej dla Powiatu 
Kaliskiego na lata 2022-2024”, 

i) w sprawie współdziałania z Gminą Blizanów w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

j) w sprawie współdziałania z Gminą Brzeziny w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

k) w sprawie współdziałania z Gminą Godziesze Wielkie w realizacji zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich          
o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. 

l) w sprawie współdziałania z Gminą Koźminek w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

m) w sprawie współdziałania z Gminą Mycielin w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

n) w sprawie współdziałania z Gminą Opatówek w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

o) w sprawie współdziałania z Gminą Szczytniki w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 

p) w sprawie współdziałania z Gminą Żelazków w realizacji zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w 2022 r. 
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r) w sprawie powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych, 

s) w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Kaliskiego dotyczącego 
utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława 
Wojciechowskiego. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wspólnej dla 
Miasta Kalisza i Powiatu Kaliskiego za 2021 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad -  przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 29 grudnia 
2021 r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół obrad XLI Sesji Rady Powiatu 
Kaliskiego był wyłożony do wglądu w Wydziale Promocji, Informacji i Obsługi Rady 
Starostwa Powiatowego w Kaliszu oraz został udostępniony w wersji elektronicznej            
w systemie eSesja. Zapytał o uwagi. W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady 
zaproponował przyjęcie przedmiotowego protokołu bez odczytywania.  

Za przyjęciem protokołu obrad XLI Sesji Rady Powiatu Kaliskiego bez odczytywania 
głosowało 21 Radnych 20 głosami "za" przy jednym głosie „wstrzymującym się”.               
 
Wyniki imienne: 
Za (20) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bogusław Szczepaniak 
 

Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz stwierdził, że protokół obrad XLI Sesji 
Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 29 grudnia 2021 roku został przyjęty 20 głosami „za” 
przy jednym głosie „wstrzymującym się”.   
 
Ad.4. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - przyjęcie sprawozdania Starosty z realizacji uchwał.        

 Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali sprawozdanie Starosty               
z realizacji uchwał w materiałach sesyjnych. Zapytał o uwagi.   
  

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.                                                                             
 Za przyjęciem sprawozdania Starosty z realizacji uchwał głosowało 21 Radnych      
21 głosami "za"  (sprawozdanie stanowi załącznik nr  4  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
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Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał 
zostało przyjęte 21 głosami „za”. 
 
Ad. 5 a) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie planu pracy Komisji 
Infrastruktury i Porządku Publicznego na 2022 rok (projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/380/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji 
Infrastruktury i Porządku Publicznego na 2022 rok,  została podjęta 21 głosami "za". 
 
Ad. 5 b) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie planu pracy Komisji 
Budżetu i Gospodarki Mieniem na 2022 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/381/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu). 
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Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Gospodarki Mieniem na 2022 rok,  została podjęta 21 głosami "za". 
 
Ad. 5 c) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z Miastem Kalisz w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
współfinansowanie kosztów funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Kaliszu     
w 2022 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie pozytywne Komisji 
Budżetu i Gospodarki Mieniem i Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
Kaliskiego (opinie stanowią  załączniki  nr 10 i 11  do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/382/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu). 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z Miastem Kalisz w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
współfinansowanie kosztów funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Kaliszu     
w 2022 r.,  została podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 d) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie 
Opatówek prowadzenia w 2022 r. przez Gminną Bibliotekę Publiczną im. Braci 
Gillerów w Opatówku zadań powiatowej biblioteki publicznej (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie pozytywne Komisji 
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Budżetu i Gospodarki Mieniem i Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
Kaliskiego (opinie stanowią  załączniki  nr 14 i 15  do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/383/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powierzenia Gminie 
Opatówek prowadzenia w 2022 r. przez Gminną Bibliotekę Publiczną im. Braci 
Gillerów               w Opatówku zadań powiatowej biblioteki publicznej,  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 e) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Miastu 
Kalisz – miastu na prawach powiatu prowadzenia zadań publicznych z zakresu 
oświaty (projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie pozytywne Komisji 
Budżetu i Gospodarki Mieniem i Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 
Kaliskiego (opinie stanowią  załączniki  nr 18 i 19  do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/384/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powierzenia Miastu Kalisz – 
miastu na prawach powiatu prowadzenia zadań publicznych z zakresu oświaty ,  
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została podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 f) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2022 (projekt uchwały w pierwszym brzmieniu  stanowi załącznik nr 
21 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały            
w materiałach sesyjnych, uchwałę w nowym brzmieniu drogą elektroniczną w dniu            
01 lutego br. (projekt uchwały w nowym brzmieniu stanowi załącznik nr 22  do niniejszego 
protokołu). 

  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji Budżetu                     
i Gospodarki Mieniem Rady Powiatu Kaliskiego (opinia stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę         
Nr XLII/385/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok w nowym brzmieniu  została podjęta 21 głosami „za”.  
 

Ad. 5g) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 -2030 
(projekt uchwały w pierwszym brzmieniu stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały            
w materiałach sesyjnych, uchwałę w nowym brzmieniu drogą elektroniczną w dniu            
01 lutego br (projekt uchwały w nowym brzmieniu stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu). 

  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji Budżetu                     
i Gospodarki Mieniem Rady Powiatu Kaliskiego (opinia stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 
nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę 
Nr XLII/386/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu) 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 -2030 
w nowym brzmieniu , została podjęta 21 głosami „za”. 

 
Ad. 5 h) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie  przyjęcia ,,Programu 
Rozwoju Pieczy Zastępczej dla Powiatu Kaliskiego na lata 2022-2024” (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Kaliskiego (opinia stanowi  załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/387/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 31  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia ,,Programu 
Rozwoju Pieczy Zastępczej dla Powiatu Kaliskiego na lata 2022-2024”,została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 i) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Blizanów w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 

drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 33 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 

            Starosta Kaliski w odniesieniu do przedmiotowego projektu uchwały poinformował 
cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w ubiegłym tygodniu podpisaliśmy umowę       
z Panem Wojewodą Wielkopolskim na realizację dopłat do publicznych przewozów 
pasażerskich .I tak jak mamy właśnie wymienione Gminy w tej uchwale we współpracy z 
tymi Gminami będziemy w roku 2022 realizować przewozy na 17 liniach.  Kwota dotacji to 
prawie 2,5 miliona złotych, łącznie z wkładem własnym to ponad 3 miliony złotych 
sądzimy, że to w znacznym stopniu poprawi dostępność do publicznego transportu 
zbiorowego na terenie całego Powiatu. Jeżeli to się sprawdzi i nadal program będzie 
funkcjonował, będziemy starali się wchodzić we współpracę również z innymi 
przewoźnikami, jeżeli tylko prawo na to pozwoli, abyśmy mogli rzeczywiście dążyć do 
tego, aby ten publiczny transport zbiorowy był coraz lepszy, abyśmy w ten sposób mogli 
zmniejszać natężenie ruchu samochodów osobowych w dojazdach do pracy, na zakupy, 
czy na wypoczynek, bo dzisiaj wiemy jakie mamy problemy z czystym powietrzem, jakie 
mamy problemy z tym, aby sprostać właśnie wszystkim normom i zmniejszeniu emisji 
dwutlenku węgla, ale również poprawić bezpieczeństwo na naszych drogach. Widzimy, że 
ten ruch i obciążenie dróg na terenie Powiatu Kaliskiego i miasta Kalisza jest ogromne, 
więc każda przesiadka samochodu osobowego na autobus na pewno jest tutaj bardzo 
wskazana także jeszcze raz dziękuję wszystkim za współpracę, wszystkim gminom i chcę 
powiedzieć, że podczas podpisywania tej umowy, które odbyło się w ubiegłym tygodniu w 
Lesznie, była to jedna z najwyższych dotacji w skali Wielkopolski”. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Starosty Kaliskiego 
powiedział cyt.: „(..) Pierwsza uchwała była w ubiegłym roku. Dzisiaj jest kolejna i myślę, 
że będą kolejne w tym zakresie. A to, że udało nam się pozyskać tak duże środki na 
organizację transportu, pokazuje, że ta działalność organizacyjna powiatu też ma swój 
sens i jest dobrze prowadzona”. 
 Przewodniczący Rady poinformował, iż Rady Krzysztof Dziedzic za pomocą 
aplikacji Messenger dziękuje wszystkim za zaangażowanie w organizację transportu 
zbiorowego. 
 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/388/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 34  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Blizanów w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 j) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Brzeziny w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 36 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/389/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 37  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Brzeziny w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 k) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Godziesze Wielkie w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego               w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej w 2022 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 39 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 



18 

 

 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/390/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 40  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Godziesze Wielkie w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r.  została podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 l) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Koźminek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 
2022 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 42 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 20 głosami "za" przy jednym „braku 
głosu” podjęła uchwałę Nr XLII/391/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 43  do niniejszego 
protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (20) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, 
Błażej Wojtyła. 
Brak głosu (1) 
Alicja Łuczak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Koźminek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 20 głosami "za" przy jednym „braku głosu”.  
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Przewodniczący Radny  ogłosił 10 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady Sesji Rady Powiatu Kaliskiego. 
 

Ad. 5 m) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Mycielin w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 45 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/392/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 46  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Mycielin w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 n) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Opatówek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego               w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej w 2022 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 48 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/393/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Opatówek w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 o) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Szczytniki w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego               w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej w 2022 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 51 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/394/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 52  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Szczytniki w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 p) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie współdziałania z 
Gminą Żelazków w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
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w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r. (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia 
stanowi  załącznik nr 54 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/395/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 55  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie współdziałania z Gminą 
Żelazków w realizacji zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego               
w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w 2022 r.  została 
podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 r) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie 
Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
przed Sesją. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji 
Infrastruktury i Porządku Publicznego Rady Powiatu Kaliskiego (opinia stanowi  załącznik 
nr 57 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 
Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/396/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 58  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
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Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powierzenia Gminie 
Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, 
została podjęta 21 głosami "za".  
 
Ad. 5 s) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie przyjęcia stanowiska 
Rady Powiatu Kaliskiego dotyczącego utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. 
Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 59 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały 
drogą elektroniczną w dniu 31 stycznia br. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Kaliskiego (opinia stanowi  
załącznik nr 60 do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Przewodniczący Rady poinformował, iż Rada Alicja Łuczak drogą elektroniczną 

przysłała głos w dyskusji. Przewodniczący Rady odczytał otrzymaną wiadomość cyt.: 
„Głos w dyskusji w/s przyjęcia stanowiska RPK dotyczącego utworzenia Uniwersytetu 
Kaliskiego im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego. Panie Przewodniczący, Panie 
Starosto, Wysoka Rado! Bardzo cieszy fakt istnienia Akademii Kaliskiej od dwóch lat, bo 
wszyscy doskonale wiemy jak bardzo funkcjonowanie każdej wyższej uczelni wpływa na 
rozwój miasta i regionu.  Popieram zatem inicjatywę utworzenia uniwersytetu, a w nim m. 
in. kierunków lekarskich. Pragnę jednak wyrazić swój sceptycyzm, co do możliwości 
szybkiej realizacji przedsięwzięcia, a także sposobu procedowania: nagle,  z dnia na 
dzień, bez dyskusji w komisjach. Obawiam się, że  przekształcenie akademii w uniwersytet 
jest procesem dość złożonym. Akademia  powstała na bazie PWSZ istnieje od 2020 i 
wiemy jakie wymagania  musiała spełniać i że nie było to łatwe zadanie. Jakie warunki 
trzeba spełnić teraz? Czy uczelnia ma zaplecze dydaktyczne, kadrę, możliwości 
odbywania praktyk? Co na to Uniwersytet Adama Mickiewicza? Czy to oznacza dwa byty 
uniwersyteckie? Czy może to będzie rodzaj „fuzji”? Oto pytania, które się nasuwają i 
wymagają odpowiedzi. Ja naturalnie zagłosuję  „za”, ale proszę o rozwianie moich 
wątpliwości. Alicja Łuczak”. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnej Alicji Łuczak 
powiedział cyt.: „Ta inicjatywa rzeczywiście jest inicjatywą z końca ubiegłego miesiąca.  
Państwo Radni otrzymali wszyscy stosowny dokument jego Magnificencji Rektora 
Akademii Kaliskiej, także myślę, że z tego dokumentu już po trochę widać, jakie cele 
przyświecają Rektorowi i dlaczego ta inicjatywa jest wyrażona. Oczywiście podzielam głos 
Pani Radnej   o potrzebie dalszej dyskusji, wielu wyjaśnień, rozmów. Myślę, że dobrą 
rzeczą będzie, abyśmy ponownie jeszcze chwilę porozmawiali sobie, czy to z Panem 
Rektorem na zaproszenie Radnych Powiatu Kaliskiego, czy z jego przedstawicielem tutaj 
na tej Sesji, wtedy, kiedy już będziemy mogli obradować wspólnie razem, a nie w taki 
sposób, jak dzisiaj zdalnie, mam nadzieję, że w  najbliższym czasie, kiedy epidemia ustąpi  
na tyle, że będziemy mogli się spotykać w większej grupie. Dziękuję za ten głos Pani 
Radnej, bowiem taka rozmowa jest potrzebna. Każda rozmowa o każdym ważnym 
temacie. A powstanie Uniwersytetu Kaliskiego w naszym mieście, w naszym regionie, na 
naszej Ziemi, to jest niewątpliwie bardzo ważny  temat, który wymaga rozwagi, ale też 
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dziękuję Pani Radnej za ten głos. Cieszę się, że możemy dyskutować na ten temat i 
będziemy mogli jeszcze dyskutować. Deklaruje, to już moja trzecia taka deklaracja 
dotycząca  szerokiej dyskusji      w gronie Radnych. Pierwsza dotyczyła oświaty na terenie 
Powiatu Kaliskiego, druga  ochrony zdrowia. A to myślę będzie trzeci temat do dyskusji, w 
tym czasie, kiedy będziemy mogli sobie już szerzej podyskutować na ten temat”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Benedyktowi Owczarkowi. 
 Radny Benedykt Owczarek w odniesieniu do przedmiotowego projektu uchwały 
powiedział cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Starosto,  jako Radny, 
pracujący już dwudziesty czwarty  rok w Radzie, chciałem wyrazić serdeczne 
podziękowanie i uznanie dla całego zespołu pod kierownictwem Pana Rektora Profesora 
Andrzeja Wojtyły. Utworzenie takiej uczelni jest bezcenne i przyniesie niezapomniany 
efekt. Jako Radny myślałem już chyba prawie 5 lat, co by tu zrobić, żeby uzdrowić 
sytuację w służbie zdrowia   i narodziła się iskierka pod kierownictwem Pana Profesora, 
która zmieni oblicze Ziemi Kaliskiej. Brakuje personelu, jest epidemia, to wszystko 
powoduje, że przygotowanie kadry medycznej w tym lekarzy jest niezbędne.  Jeszcze raz 
Panie Dyrektorze za inicjatywę bardzo dziękuję i będziemy niezmiernie szczęśliwi, gdy 
doczekamy się chwili odebrania przez absolwentów pierwszych dyplomów. Korzystając z 
tej okazji, że jestem przy mikrofonie, żeby nie przedłużać dziękue Panu Staroście za 
wysiłek działania w naszym Powiecie, aby naprawić działalność transportu publicznego. I 
jeszcze mam tylko taką małą prośbę, aby Pan Starosta był uprzejmy przekazać 
Dyrektorowi Wydziału Dróg, bo mieszkańcy Krowicy i Marchwacza zgłaszają usterki 
chodnika w miejscowości od Marchwacza do Krowicy. Dziękuję bardzo za uwagę.” 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Benedykta 
Owczarka podziękował za słowa poparcia dla inicjatywy utworzenia Uniwersytetu 
Kaliskiego. W kwestii zgłoszonych spraw drogowych, Przewodniczący poinformował, iż 
zostaną ujęte w punkcie – Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 Radnych 21 głosami "za" podjęła uchwałę          
Nr XLII/397/2022 (uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak, Artur 
Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 
Powiatu Kaliskiego dotyczącego utworzenia Uniwersytetu Kaliskiego im. Prezydenta 
Stanisława Wojciechowskiego,  została podjęta 21 głosami "za".  

 
Ad.6. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wspólnej 
dla Miasta Kalisza i Powiatu Kaliskiego za 2021 rok. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowe sprawozdanie               
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w materiałach sesyjnych; przedmiotowe sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia 
Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego i zostało przez tą Komisję przyjęte. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.                                                               
 Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 
 

Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 21 radnych, przy 21 głosach "za" przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku wspólnej dla Miasta 
Kalisza i Powiatu Kaliskiego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 62 do 
niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (21) 
Małgorzata Banaś,  Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski,  Krzysztof Dziedzic, Paweł 
Kaleta, Dorota Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk 
Kurek, Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof  Nosal, Janusz Nowak, 
Wincenty Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Bogusław Szczepaniak,  Artur 
Szymczak, BłażejWojtyła. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku wspólnej dla Miasta Kalisza i Powiatu Kaliskiego za 2021 
rok zostało przyjęte 21 głosami „za”. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz przypomniał, iż Radny Benedykt Owczarek  
zwrócił się z prośbą o naprawę i oczyszczenie z chwastów chodnika na odcinku 
Marchwacz – Krowica. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż: 
-  Radna Alicja Skrzybalska poprzez rozmowę telefoniczną  zasygnalizowała, aby zwrócić 
uwagę na zimowe utrzymanie drogi powiatowej na odcinku Popów – Takomyśle oraz 
zapytała cyt. „Na jakim etapie jest projekt umiejscowienia przystanku autobusowego na 
tzw. rynku w Stawie?”, 
- Radny Krzysztof Dziedzic w aplikacji eSesja zgłosił następujące sprawy cyt.: „Na 
pierwszej Sesji w nowym roku proszę przyjąć jeszcze raz serdeczne życzenia zdrowia, 
szczęścia, spełnienia wszelkich planów, zamierzeń. Jednocześnie ponownie wnoszą o 
wygospodarowanie z początkiem roku 2022 godnej salki, pomieszczenia dla stałej pracy 
Rady i Radnych. Obecnie warunki spotkań posiedzeń radnych są niewystarczające. 
Często Radni na korytarzach w okolicy sali sesyjnej oczekują na Komisje, spotykają się, 
wymieniają swoje uwagi, poglądy, bo innego miejsca nie mają. Stąd wniosek jest zasadny. 
2. Proszę o informację, na jakim etapie są prace związane z po pierwsze z wykonaniem 
dokumentacji w sprawie rewitalizacji i zagospodarowania remontu terenów kolejki 
wąskotorowej. Po drugie - budową kładki, przejazdu przez rzekę dla pieszych, 
rowerzystów w ciągu ścieżki rowerowej i drogi powiatowej w  miejscowości Trojanów. 
Obecny most nie umożliwia bezpiecznego ruchu pieszych rowerzystów. Przypomnę, iż 
pierwszym etapem była budowa ścieżki rowerowej bez przeprawy w drugim etapie była 
planowana konstrukcja kładki. Inwestycja jest zasadna i potrzebna, a ścieżka rowerowa 
cieszy się dużym zainteresowaniem. Po trzecie dziękuję za podjęte ważne dla 
mieszkańców Powiatu i Gminy uchwały, proszę Zarząd i Radę o podjęcie na najbliższej 
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sesji stosownych zmian w budżecie dotyczących porozumienia w sprawie dofinansowania 
byłej drogi powiatowej Tłokinia Kościelna – Borów”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Henrykowi Kurkowi. 
 Radny Henryk Kurek przypomniał, iż dołożył wszelkich starań w sprawie PKS-u. 
Radny podziękował : 
- Przewodniczącemu Rady Janowi Adamowi Kłyszowi i Prezydentowi Miasta Kalisza 
Krystianowi Kinastowskiemu za pracę i zaangażowanie w kwestii PKS-u oraz Gminom: 
Godziesze Wielkie, Blizanów, Żelazków, Koźminek i Mycielin za dofinansowanie i 
wspieranie PKS-u, 
- Przewodniczącemu Rady za przekazanie jego oświadczenia w sprawie rolnictwa do 
Ministerstwa, 
- Komendantowi Kaliskiej Policji za wprowadzone pozytywne zmiany w Policji w Kaliszu. 
Następnie Radny poruszył kwestie związane z mentalnością i myśleniem młodych 
rolników, obecną sytuacją na granicy oraz współpracą między rządzącymi a opozycją. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Henryka Kurka 
powiedział cyt.: „Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Ta wielka polityka jest daleko od nas, 
ale za tą małą politykę tutaj wewnętrzną, taką dotyczącą działań dotyczących kolejki 
wąskotorowej czy też kwestii transportu dla Powiatu Kaliskiego bardzo, bardzo dziękuję 
Panu Radnemu, bo to jest wielka Pana praca. Przez całą kadencję, poprzednią, jak i przez 
całą kadencję uparcie, ale w dobrym zmierzającym  kierunku, Pan walczył o to, aby te 
zadania, które wykonuje PKS były zadaniami dla mieszkańców, żeby ta wartość 
konkurencji zawsze funkcjonowała na terenie naszego Powiat, żeby nasza kolejka dalej 
funkcjonowała jako wartość historyczna Powiatu Kaliskiego. Za to bardzo serdecznie 
dziękuję. Ja też gratuluję, że Pan Minister też podziela ten pogląd dotyczący naszych 
ubezpieczeń i kwestii przekazywania gospodarstwa rolnego naszym dzieciom. To też jest 
bardzo ważne, że taka inicjatywa została również przez Pana skierowana do Ministra”.  
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z następującą prośbą o udzielenie informacji 
cyt.: „Proszę o informacje dotyczące Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku a i sytuacji 
energetycznej. Wiem, że jest bardzo trudna sytuacja ze względu na wypowiedzenie 
umowy ze strony gazowni, dostaw gazu z wielkimi kosztami, które nagle trafiły się nam, 
wzrosty tych wszystkich cen to jest jakby oczywiste, ta informacje mamy, tą wiedzę mamy. 
Ona jest niezależna od nas. Natomiast chodzi o to, w jaki sposób zadziałać, w jaki sposób 
rozwiązać ten problem, bo on doraźnie w ten sposób w jaki w tym momencie jest 
rozwiązany, z pewnością nie jest satysfakcjonujący, ani dla Dyrekcji, ani dla pracowników, 
ani też dla Powiatu. Dla Pana Starosty myślę, że również Muzeum powinno działać. 
Problem pewnie będzie dużo szerszy i myślę, że być może wymaga jakichś strategicznych 
działań Być może porozumieniu z Województwem Wielkopolskim, być może w jakimś 
innym jeszcze stopniu, bo koszty funkcjonowania tego obiektu z pewnością będą duże i 
też nie będą maleć. Moje zapytanie tak naprawdę dotyczy tego, czy i w jaki sposób Zarząd 
zajął się w zakresie przyszłości tego obiektu, co do zaopatrzenia w ciepło, energię i innych 
remontów, które najprawdopodobniej będą potrzebne. Słyszę, że piec się psuje. Instalacja 
jest też do wymiany, wiele innych rzeczy, które po kilkudziesięciu latach funkcjonowania 
Muzeum wymagają inwestycji  olbrzymich pieniędzy. Nie wiem, czy będzie nas na to stać, 
dlatego myślę, że taka informacja Zarządu i jakby debata może w gronie Zarządu nad 
przyszłością Muzeum powinna mieć miejsce. Ja proszę o informację na ten temat.” 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 Starosta Kaliski w odniesieniu do wypowiedzi Przewodniczącego Rady 
poinformował cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, to co się dzieje z cenami 
nośników energii, to myślę, że czytamy ciągle w mediach. One również dotykają nas 
prywatne osoby, ale nie w takim zakresie jak to spotyka instytucje czy firmy. Rzeczywiście, 
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na początku miesiąca grudnia firma, które dostarczała nam gaz wypowiedziała umowę. 
Wskazała dwóch innych dostawców. (…) Chcieliśmy podpisać umowę krótkoterminową, to 
firmy zniknęły, nie chciały tej umowy podpisać. W tej chwili mamy podpisaną umowę z 
PGNiG, natomiast cena to jest 700 zł za megawatogodzinę. Także w tej chwili używamy 
tego gazu właściwie tylko w taki sposób, aby tam nic nie zamarzło i  trochę też cieszymy 
się, że ta zima jest dosyć łaskawa. (…)psuję się piec, który już tam ma 21 lat i to 
rzeczywiście wymaga strategicznych decyzji, bo przy tych cenach gazu, które mamy w tej 
chwili koszty ogrzewania muzeum są bardzo wysokie. Praktycznie to jest zdecydowana 
większość budżetu Muzeum byłaby przeznaczona na ogrzewanie, więc decyzja jest taka, 
że mamy tam na razie do końca marca jeszcze tani prąd, bo mamy starą umowę, bardzo 
dobrą jeszcze, ale to tylko do końca marca, gdzie mamy 30 groszy za kilowatogodzinę i 
podjęliśmy decyzje, że oczywiście bardzo mocno przykręcamy to ogrzewanie, jeżeli chodzi 
o całe muzeum. Natomiast w pomieszczeniach, gdzie pracują pracownicy, grzejemy 
elektrycznie  prądem. Natomiast w tej chwili Pani Dyrektor dostała zadanie, że ma też 
przedyskutować właśnie z załogą Muzeum możliwość przeprowadzenia się administracji 
na teren Poradni Psychologiczno Pedagogicznej, aby tam w dobrych warunkach mogli 
pracownicy administracyjni pracować. Oczywiście Muzeum cały czas jest czynne, jest 
otwarte dla zwiedzających, żeby zwiedzić Muzeum, nie musi tam być 20 °, więc cały czas 
to działa. Natomiast problem jest jeszcze jeden, że mamy tam eksponaty, mamy też 
archiwum nasze. Jeżeli chodzi o dokumenty Muzeum, ale też i mamy dokumenty 
historyczne, więc też musimy zadbać o właściwą atmosferę. Głównie chodzi nie tyle o 
temperaturę, co chodzi o wilgotność powietrza. I myślę, że tu musi nastąpić też takie 
przemodelowanie, w tym ogrzewaniu i utrzymywaniu i temperatury, i tej wilgotności 
powietrza. I myślę, że przejdziemy też na osuszanie powietrza poprzez właśnie osuszacze 
elektryczne, a nie poprzez osuszanie przez grzanie. Budynek trzeba poddać 
termomodernizacji takiej gruntownej. Tak naprawdę żeby można mówić o  jakichś 
oszczędnościach w cenach energii to trzeba zrobić docieplenie tego budynku. Trzeba 
wymienić wszystkie okna i trzeba wymienić całe ogrzewanie, bo ono jest bardzo stare. 
Bardzo stara jest instalacja elektryczna, także czekają nas tam potężne wydatki. Ja chcę 
tylko Państwu powiedzieć, że wiele placówek muzealnych, nawet takich, które mają dużo 
odwiedzających, dużo zwiedzających się po prostu zamyka. Kilka dni temu przeczytałem 
w internecie, że w centrum Poznania zamknęło się Muzeum właśnie ze względu na to, że 
nie stać ich na ogrzewanie. (…) Staramy się na razie działać doraźnie, żeby  oczywiście 
pracownicy mieli w miarę dobre warunki do pracy, żeby Muzeum nie zamknąć, ale to są 
wszystko półśrodki. Jak tylko będzie taka możliwość, żebyśmy się spotykali już tutaj nie 
zdalnie, musimy wywołać poważną dyskusję w gronie tutaj i na forum Rady i na temat 
muzeum i ogrzewania, ale również i naszych szkół, bo tamte koszty są też bardzo duże. W 
tej chwili jesteśmy na końcówce przygotowania dokumentacji przetargowej na 
termomodernizację. Jest to projekt kompleksowy, który mamy z kilkoma Gminami. W tym 
projekcie mamy dwa obiekty do termomodernizacji. Jeden jest na terenie Starostwa, jest 
to budynek dawnego wydziału komunikacji, a drugi właśnie Zespół Szkół nr 1 w Liskowie, 
który jest przewidziany do termomodernizacji, bo tam też mamy ogrzewanie gazowe i też z 
ogromnymi kosztami dzisiaj się borykamy. Dziękuję bardzo.” 
 Następnie Przewodniczący Rady w odniesieniu do pozostałych pytań Radnych 
zadeklarował, iż zostaną przekazane do Starosty Kaliskiego i odpowiedź zostanie 
udzielona Radnym w formie pisemnej. 
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Ad. 8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
  
 Przewodniczący Rady poinformował, że Radna Małgorzata Banaś złożyła za 
pomocą systemu eSesja wniosek w którym prosi o przegląd dróg powiatowych cyt.: „ 
Niestety w ostatnim czasie na drogach pojawiło się dużo ubytków. Pilnej naprawy wymaga 
droga Wola Droszewska -Brzeziny i  Brzeziny Czempisz”.  
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 Starosta Kaliski w odniesieniu do utrzymania zimowego dróg powiatowych 
powiedział cyt.: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado dziękuję za ten głos tu w sprawie 
dróg wszystkich zimowego utrzymania i właśnie tych bieżących napraw. Zima jest dosyć 
łagodna, jeżeli chodzi o temperaturę, ale jest bardzo fatalna, właśnie jeżeli chodzi o 
rozkład tej temperatury, temperatura może nie jest zbyt niska, ale mamy ciągle takie 
wahania. Dzisiaj w nocy znów pewno nas będzie kosztować zimowe utrzymanie, bo 
temperatura ma spaść do -1 i każda taka sytuacja, kiedy temperatura spada poniżej zera 
na mokrej nawierzchni, to po pierwsze, że musimy uruchomić akcję zimowego utrzymania. 
Powiem, że jeszcze chyba nigdy w historii Powiatu nie wydaliśmy tyle pieniędzy na 
zimowe utrzymanie co w tym roku. Pomimo, że tak naprawdę tej zimy wizualnie, aż bardzo 
nie widać i myślę, że już dawno nie mieliśmy tyle dziur na drogach, które już w tej chwili 
mamy, a to jest dopiero początek lutego. Te dziury nam się pojawią. Wczoraj 
powiedziałem Dyrektorowi, że mają nawiązać współpracę z firmą, w której mamy 
zamówioną masę asfaltową na gorąco i jak tylko warunki pogodowe pozwolą, to będziemy 
starali się te najbardziej pilne potrzeby załatwić. Mamy taką sytuację właśnie takiej złej 
kumulacji, że z jednej strony zawsze wspomagaliśmy się oszczędnościami z akcji 
zimowego utrzymania na to właśnie łatanie  dziur, na to, żeby był też wkład własny do 
projektów. Teraz już tej oszczędności nie będzie w tym roku tyle, bo już praktycznie ona 
została zjedzona, a jeszcze przecież do końca zimy dosyć daleko. Także proszę też o 
cierpliwość i wyrozumiałość. Są takie miejsca, gdzie po prostu nam się droga rozpada. A 
konkretnie to właśnie ten odcinek, który również tutaj wskazywała Pani Radna Małgosia 
Banaś, mianowicie Czempisz- Brzeziny, ta droga nam tak praktycznie do wiosny nie 
dotrwa i musimy rzeczywiście mieć pomysł na to, żeby ją szybko wpisać w proces 
inwestycyjny i także jeszcze raz bardzo proszę Państwa Radnych o cierpliwość, 
wyrozumiałość o taką debatę w waszych okręgach wyborczych, z mieszkańcami, że my 
robimy wszystko, co można i wszystkie środki, które posiadamy staramy się na te drogi 
przeznaczać, ale ten rok będzie szczególnie trudny”. 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz podziękował wszystkim, którzy 
osobiście zaangażowali się w 30 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy oraz 
wszystkim uczestnikom sztafety wiozącej czek do Warszawy do studia Jurka Owsiaka. 
 
Ad. 8. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLII Sesję 
Rady Powiatu Kaliskiego w dniu 02 lutego 2022 roku. 
Obrady XLII Sesji Rady Powiatu Kaliskiego zakończyły się o godz.12.07.    
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